

🕒 2H20 ☀️ 7 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Porto

PORTUGAL

EN The Portuguese city captives the visitor with a charming medieval town by the banks of the Douro river, a lively cultural and heritage scene and a historical relation with wine production.

FR Cette ville portugaise séduit les visiteurs par le charme de sa vieille ville médiévale sur les rives du Douro, une offre culturelle et patrimoniale riche et ses liens historiques avec la production vinicole.



CASA DA MÚSICA

EN The city's concert hall is also an architectural landmark by itself. Join a guided tour or enjoy a concert from the National Orchestra of Porto.

FR La salle de concert de la ville est un monument architectural en elle-même. Participez à une visite guidée ou assistez à un concert de l'Orchestre national de Porto.

Av. da Boavista 604-610
www.casadamusica.com



LIVRARIA LELLO

EN The Art Nouveau style red staircase and the wooden walls make this book sanctuary one of the most beautiful bookshops in the world. It has an extensive catalogue of publications written by Portuguese and international authors.

FR L'escalier rouge dans le style art nouveau et les murs en bois font de ce sanctuaire du livre l'une des plus belles librairies au monde. Elle propose un catalogue complet de publications d'auteurs portugais et internationaux.

Rua das Carmelitas 144
www.livrarialello.pt



POÇAS WINERY

EN This family-owned winery produces the world-famous port wine since 1918. It is possible to visit the cellar and have a tasting in Vila Nova de Gaia.

FR Ce domaine vinicole familial produit un porto renommé dans le monde entier depuis 1918. Vous pouvez visiter la cave et participer à une dégustation à la Vila Nova de Gaia.

Rua Visconde das Devesas 168
+351 223 203 257
www.pocas.pt



REAL BY CASA DA CALÇADA

EN Chef Hugo Rocha prepares casual dishes that blend traditional Portuguese recipes with seasonal Mediterranean flavours.

FR Le chef Hugo Rocha prépare des plats sans chichis associant des recettes portugaises traditionnelles à des saveurs méditerranéennes de saison.

Rua do Bonjardim 185
+351 912 551 909
www.restaurantereal.pt

TIP → 1

EN The metal arch bridge of Dom Luís I is perched 40 metres above the Douro and offers beautiful views of the city.

FR Perchée à 40 mètres au-dessus du Douro, l'arche métallique du pont de Dom Luís I offre de magnifiques vues sur la ville.

TIP → 2

EN Enjoy a comfortable and contemporary stay in PortoBay Teatro Hotel located in the heart of the theatre district.

FR Profitez d'un séjour confortable et contemporain au PortoBay Teatro Hotel, situé au cœur du quartier des théâtres.

Rua de Sá da Bandeira 84
+351 22 040 9620
www.portobay.com